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Na kennis genomen te hebben van de actieplannen centrum Bleiswijk en 
Bergschenhoek, stellen wij uw college, in gevolge artikel 37 Reglement van Orde 
Gemeenteraad Lansingerland, de volgende vragen. 
 
1. Onderschrijft u de beelden over de dorpscentra van Bleiswijk en  
Bergschenhoek zoals die gegeven worden in de actieplannen? Zo neen waarom niet 
en wat is uw beeld? 
 
Bureau DTNP heeft in beide actieplannen een kort verslag opgenomen van de 
discussiebijeenkomsten met ondernemers, eigenaren en bewoners van de centra. Zij 
geven veel input, suggesties etc. voor de verdere discussie over de centra. WIJ 
Lansingerland hecht er sterk aan dat de ondernemers, eigenaren en bewoners door de 
gemeente blijvend betrokken worden bij de verdere planontwikkeling. 
 
2. Bent u bereid om in het eerste kwartaal 2018 een eerste bijeenkomst te 
organiseren met ondernemers, eigenaren en bewoners om de thans voorliggende 
actieplannen te bespreken? 
 
In de door DTNP opgestelde actieplannen wordt sterk aangestuurd op een visie op basis 
waarvan acties ingezet kunnen worden. WIJ Lansingerland onderschrijft dat het 
belangrijk is om een goede en gedegen visie te hebben op de twee dorpscentra.  Het 
formuleren van een visie kost veel tijd. Dit neemt echter niet weg dat er nu een aantal 
acties genomen kunnen worden (quick wins) om de leefbaarheid van de beide 
dorpscentra te verhogen. Wij noemen u bijvoorbeeld: regulier onderhoud aan de 
bestrating, verlichting etc., het plaatsen van zitgelegenheden op meerdere plekken. 
Wij zouden u tevens de suggestie willen meegeven om in het centrum van 
Bergschenhoek de vuilcontainers nabij de Kruin en (tijdelijk) op de Bergweg-noord met 
spoed geheel te verwijderen daar er een milieuparkje bij het Rondom aanwezig is. De 
vrijkomende plekken langs de vaart nabij de Kruin zouden bijvoorbeeld gebruikt 
kunnen worden voor de ambulante handel waardoor het plein beter ingericht zou 
kunnen worden. 
 
 
 



3. Bent u tevens bereid om in eerste kwartaal 2018 met de ondernemers, 
eigenaren en bewoners een co-creatie te starten om tot een gedragen plan van 
aanpak te komen voor respectievelijk het centrum van Bleiswijk en Bergschenhoek 
met een visie voor de middellange en langere termijn? Zo neen, waarom niet? 
 
4. Bent u bereid om tijdens de bijeenkomst in het eerste kwartaal 2018 met de 
ondernemers, eigenaren en bewoners een lijst met 10 of meer quick wins die voor 
de zomer 2018 uitgevoerd kunnen worden en die een directe bijdrage leveren aan 
de leefbaarheid van de dorpscentra? Zo neen, waarom niet? 
 
Met de beide actieplannen is een start gemaakt door uw college met de uitvoering van 
de door WIJ Lansingerland ingediende en door de raad gesteunde motie.  
 
5. Wanneer bent u voornemens een (proces)voorstel en de beide actieplannen 
te laten agenderen in een raadscommissie? 
 
6. Bent u voornemens in de voorjaarsnota (zomerrapportage) een eerste 
kredietvoorstel te doen voor de bekostiging van de actieplannen? 
 
7. Is er binnen de huidige budgetten (bijv. beheer en onderhoud) voldoende 
ruimte om quick wins (zoals herstel bestratingen, verlichting, terugplaatsing 
bankjes, plaatsing bomen/groen, verplaatsen/verwijderen afvalcontainers, etc) te 
bekostigen? 
  
 

Toelichting: 
 
De fractie WIJ Lansingerland heeft al geruime tijd zorgen over de dorpscentra van 
Bleiswijk en Bergschenhoek. Eerder (januari 2017) stelden wij u hierover een reeks 
schriftelijke vragen en is een door ons ingediende motie in de raad (nr. 2016/45) met 
een meerderheid aangenomen. In de diverse commissievergaderingen hebben wij ook 
hierover vragen aan u gesteld of hebben wij hierover gesproken. 
Op onze motie heeft u DTNP opdracht gegeven onderzoek te doen. In het recent 
verschenen onderzoeksrapport c.q. actieplannen opgesteld door DTNP wordt onze zorg 
helaas bevestigd. Het geschetste beeld over het dorpscentrum van Bergschenhoek is 
ernstig en vraagt ons inziens om een snelle en gedegen aanpak. Er moeten tevens een 
aantal quick wins gerealiseerd worden op korte termijn. Het beeld van het 
dorpscentrum van Bleiswijk is iets minder ernstig maar vraagt ook om een gedegen 
aanpak om verslechtering verder te voorkomen en Bleiswijk een vitaal centrum te laten 
behouden. 
 

Ondertekening en naam, 
Petrine van Olst, WIJ Lansingerland 
 
 
Wijze van indienen van schriftelijke vragen:  
de vragen worden bij de voorzitter van de raad ingediend (…)  
(art. 37, derde lid Reglement van orde van de raad). 

 


